
80.VI.1 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny powiedział, że sygnalizował już, że Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-

Wojewódzka do końca września miała przedstawić zamiary i oszczędności w Oświacie. 

Zwrócił uwagę, że na Oświatę wydawane jest ok. 150 mln zł, a Prezydent Miasta mówi: 

„obcinamy o 9%” - jest to 13,5 mln zł. 

Radny, jako Przewodniczący Komisji Finansów, a myśli, że Skarbnika Miasta też pewnie 

interesuje, skąd te 13,5 miliona dostanie - zwrócił się o krótką informację, w punkach, ile i na 

czym będzie zaoszczędzone w Oświacie w przyszłym roku budżetowym. Radny prosi o 

odpowiedź na piśmie.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html



